
 1

 
Z á p i s 

 
z 13.jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 22.4.2010 od 9  hod. v zasedací místnosti (N2.903) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Rudolf Fiala, Doc. RNDr. CSc. Marian Slodičák, Josef Marek 
 
   
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů 
4. Vyhodnocení zimní údržby silniční sítě     Ing. Štěpán,Ing.Zima 
5. Harmonogram opravy komunikací II.a III.třídy po zimě   Ing. Štěpán,Ing  Zima 
6. Dráhy Orlických hor       Ing.Tejkl 
7. Protihluková opatření – prezentace oken FENESTRA   paní Petříková 
8. Informace o podání žádosti na odbavovací zařízení   Ing. Záleský 
9. Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové dopravy 

Ing.Záleský 
10.  Různé         

 
 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, upozornil na materiály, které byly všem členům výboru 
předány před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 7 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 13. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    7 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 13. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Přemysl Noháček – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Jan Janeček – Odbor dopravy a silničního hospodářství 
Pan Ing. Petr Tejkl 
Paní Lenka Petříková – FENESTRA CZ 
Pan Mgr. Radovan Černý - FENESTRA CZ 
Pan Ing. Daniel Mašek - FENESTRA CZ 
 
 
K 13. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Mgr. 
Zdeněk Jonáš a pan Ing. Jan Chaloupka. 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Petra Kuříka 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkolů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
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K bodu 4 
Vyhodnocení zimní údržby silniční sítě  
 
Návrh – Vyhodnocení zimní údržby silniční sítě  
 
 
Prezentaci přednesl pan Ing. Zima, seznámil přítomné s následky zimy a s postupem prací při 
sesunu půdy v obci Kounov. Předložil fotodokumentaci a vyjádřil se k dalšímu záměru s touto 
problematikou.  
 
 
Na základě rozdaných podkladů zopakoval pan Ing. Štěpán finanční náklady s vyhodnocením 
zimní údržby 2009 – 2010. 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  7 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 13/10/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  zprávu o vyhodnocení zimní údržby silniční sítě 2009-2010 
II.  v y s l o v u j e  
  poděkování Správě a údržbě silnic Královéhradeckého kraje za dobré zvládnutí 

kalamit, které v průběhu zimy 2009-2010 nastaly 
III. d o p o r u č u j e  
  pro rok 2010-2011 postupovat ve stejné verzi 
 
 
K bodu 5 
Harmonogram oprav komunikací II.a III.třídy po zimě  
 
Návrh– Harmonogram oprav komunikací II.a III.třídy po zimě  
 
 
Pan Ing. Štěpán seznámil členy výboru s plánem jednotlivých rekonstrukcí a oprav. 
 
K 13. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal pan Ing. 
Vladimír Záleský. 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  10 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
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 USNESENÍ 13/11/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci o harmonogramu oprav komunikací II.a III.třídy po zimě 
II.  u k l á d á  
  předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje panu 

Vlastimilu Dlabovi, předložit na příští schůzi výboru skutečný stav oprav 
 
 
K bodu 6 
Dráhy Orlických hor  
 
Návrh – Dráhy Orlických hor  
 
 
Pan Ing. Petr Tejkl prezentoval materiál ,,Dráhy Orlických hor“, projekt dle 21. století .   
 
 Hlasování: 
         Pro  -   9 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
 
 USNESENÍ 13/12/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci o projektu Dráhy Orlických hor 
II.  p o d p o r u j e  
  morálně projekt Dráhy Orlických hor 
 
 
K bodu 7 
Protihluková opatření – prezentace oken FENESTRA  
 
Návrh – Protihluková opatření – prezentace oken FENESTRA  
 
 
Společnost FENESTRA CZ představil jednatel společnosti pan Mgr. Radovan Černý. 
 
 
Prezentaci od společnosti FENESTRA CZ předložil pan Ing. Daniel Mašek. Členy podrobně 
seznámil s projektem protihlukových opatření. 
Dále informoval o realizovaných stavbách a následné požadavky na zvukový útlum. 
 
Pan Ing. Uchytil vznesl dotaz k ceně těchto oken, odpověď pana Mgr. Černého zněla, že cena je 
srovnatelná s plastovými okny, zároveň je srovnatelná i tepelná kvalita. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  10 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
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USNESENÍ 13/13/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  prezentaci oken FENESTRA - Protihluková opatření 
 
 
 
K bodu 8 
Informace o podání žádosti na odbavovací zařízení  
 
Návrh – Informace o podání žádosti na odbavovací zařízení  
 
Prezentace tohoto bodu, přílohou zápisu. 
 
Pan Ing. Záleský informoval o padané žádosti na odbavovací zařízení pro veřejnou dopravu, byla 
oslovena Rada Pardubického kraje ve věci podání společné žádosti na vybavení pro 
Královéhradecký kraj a Pardubický kraj. 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -  10 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
 
 
 
 
 USNESENÍ 13/14/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informace o podání žádosti na odbavovací zařízení 
 
 
 
 
 
K bodu 9 
Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové dopravy  
 
Návrh – Naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace autobusové dopravy  
 
K tomuto projednávanému bodu podal informaci pan Ing. Záleský. Nyní se již pracuje na 
posledních připomínkách a připravuje se plán propagace.  
 
 
 
 
 
 Hlasování: 
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         Pro  -  10 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
 
 USNESENÍ 13/15/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci o naplňování harmonogramu realizace integrace a optimalizace 

autobusové dopravy 
 
 
 
Z 13.jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil pan Ing. 
Miroslav Uchytil a pan Ing. Vladimír Záleský. 
 
K bodu 10 
Různé  
 
Návrh – Vážení na silnici 
 
Člen Rady Královéhradeckého kraje pan Josef Ješina předložil nabídku na zařízení pro vážení 
vozidel a zároveň vyjádřil nesouhlas s tímto projektem, protože by toto vážení bylo velmi 
finančně náročné.  
Pan Uzel však konstatoval, že díky přetíženosti vozů, je stav silnic velmi zničený.  
Pan Ing. Havrda doporučuje, aby odbor dopravy KHK a SÚS KHK se vyjádřil k dané 
problematice.  
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -  8 
         Proti  -  0 
         Zdržel se -  0 
 
  
 
USNESENÍ 13/16/2010/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informaci člena Rady Královéhradeckého kraje pana Josefa Ješiny, k projektu 

Vážení na silnici 
II.  ž á d á  
  odbor dopravy Královéhradeckého kraje o vysvětlení legislativy k projektu 

Vážení na silnici 
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Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:35 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Tereza Josefová 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


